
 
 
 
 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 
ISTARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA MEDULIN 
Javna ustanova Kamenjak 
U Premanturi, 18.08.2021 
 
 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

SA 51. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA JU KAMENJAK 
 
održane u srijedu 18.08.2021. u 16:30. godine u prostorijama JU Kamenjak (prizemlje – Kuća prirode, 
stara škola u Premanturi). 

  

 Prisutni: Petra Burić, Cinzia Zubin, Ivo Lorencin, Tomislav Hodak, Nina Skoko  
 Odsutni:  
 Ostali: ravnatelj Aljoša Ukotić, stručna voditeljica Katarina Bulešić, zapisničarka Patricija Skoko 

 

DNEVNI RED  

1. Potvrda računa 
2. Zapisnici 48.-50. sjednice Upravnog vijeća  
3. Imenovanje zamjenika predsjednika Upravnog vijeća 
4. Imenovanje Povjerenstva za prijem djelatnika u radni odnos za 2021.godinu 
5. Imenovanje Povjerenstva za provedbu postupka dodjele koncesijskog odobrenja 
6. Imenovanje Povjerenstva za utvrđivanje materijalne odgovornosti 
7. Izvještaj o tijeku sezone 2021. 
8. Prezentacija projekta Monte Kope 
9. Razno 

 
Predsjednica Upravnog vijeća JU Kamenjak Petra Burić pozdravlja sve prisutne, predstavlja članove 
Upravnog vijeća u novom sazivu, te ostale prisutne. 
Potvrđuje da je na sjednici prisutan kvorum po pitanju glasanja, te otvara sjednicu u novom sazivu. 
 
Prije utvrđivanja dnevnog reda sjednice predlaže da se zapisnici sa 48.-50. sjednice Upravnog  vijeća 
AD.2 dnevnog reda ne potvrde iz razloga što kao novi članovi nisu prisustvovali navedenim 
sjednicama i ne mogu utvrditi da se razgovaralo o onome što je navedeno u zapisniku. 
 
Ravnatelj predlaže da se na sljedećim sjednicama ponovno prođu točke navedenih zapisnika sa 48.-
50. sjednica Upravnog vijeća. 
 
Prijedlog da  se zapisnici 48.-50. sjednice Upravno vijeća prime na znanje, ali se ne potvrđuju,  
jednoglasno prihvaćen. 
 
ZA:5    PROTIV:0             SUZDRŽANI:0 
 



 
 
 
 
 

Predsjednica nalaže da se navedeni zapisnici  dostave  starom predsjedniku Upravnog vijeća g. Matiji 
Medici na potpis. 
 
 
Predsjednica predlaže usvajanje dnevnog reda. 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
ZA:5     PROTIV:0             SUZDRŽANI:0 
 
Prelazi se na prvu točku dnevnog reda. 
 
AD.1) Potvrda računa 
 
 
Predsjednica UV predlaže da se potvrde svi predani računi iz popisa, osim računa tvrtke Poretti doo, 
Marsovo polje 8, Pula iz razloga što se ponude i priloženi račun ne slažu. 
  

REDNI 
BROJ 
 

NAZIV DOBAVLJAČA RAČUN DATUM RAČUNA IZNOS 

1. MED EKO SERVIS doo 
Pomer 1, Pomer 
OIB:68103986020 

1071/PP1/1 30.06.2021. 26.155,21 kn 
 
 

2. VARTEKS PRO doo 
Zagrebačka 94,Varaždin 
OIB:12524143215 

 33/2/10 14.07.2021 41.707,50 kn 
 
 

3. Smak kolektiv doo 
Ulica Zvonimira Rogoza 2, 
Zagreb 

32/PP1/1 22.07.2021 19.250,00 kn 
 

4. Crni vjetar doo 
Kućine 3a, Vinkuran 

06221-1-1 30.07.2021 38.125,00 kn 

5. 
 

San box doo  
Orljakovo 28 H , 47282 Kamanje 

2369/1/1 30.07.2021 25.438,50 kn 
 

6. PORETTI doo  
Marsovo polje 8,Pula 

690-1-1 03.08.2021 68.051,25 kn 
 

7. 
 

ALERT doo ,Zadarska 8  
52100 Pula 

41/1/1 06.08.2021 23.312,50 kn 
 

 
 
Predsjednica daje na glasanje prijedlog da se potvrde svi računi osim računa tvrtke Poretti doo. 
Prijedlog jednoglasno usvojen. 
 
ZA:5         PROTIV:0            SUZDRŽAN:0 
 
Ravnatelj obrazlaže kako je Upravno vijeće dalo suglasnost za nabavku repromaterijala za sezonu 
2021. , međutim i kako se radi o „COVID“ godini i otežanoj nabavci  materijala za opremu koja datira iz 
2015. godine i objašnjava kako u nemogućnosti nabavke istih, trebalo je nabaviti nove boljih 
karakteristika, jeftinije cijene, uz dodatnu količina (intervencija) gdje se stvorila i minimalna razlika. 
 
Prelazi se na novu točku dnevnog reda. 



 
 
 
 
 

 
AD.3) Imenovanje zamjenika predsjednika Upravnog vijeća 
 
Predsjednica Upravnog vijeća za zamjenicu Upravnog vijeća predlaže gđu. Cinziu Zubin. 
Daje se na glasanje. Rezultat glasanja je sljedeći: 
 
ZA:4                  PROTIV:0              SUZDRŽAN:1 
 
Za zamjenicu Upravnog vijeća Javne ustanove Kamenjak odabrana je gđa. Cinzia Zubin. 
 
Prelazi se na novu točku dnevnog reda. 
 
 
AD.4) Imenovanje Povjerenstva za prijem djelatnika u radni odnos za 2021.godinu 
 
Predsjednica Upravnog vijeća predlaže da se uz ravnatelja, koji je također član povjerenstva za prijem 
djelatnika u radni odnos, za predsjednicu odabere gđa. Cinzia Zubin, a za trećeg člana predlaže sebe 
Petru Burić. 
 
Članovi UV jednoglasno prihvaćaju predloženo. 
 
 ZA:5                PROTIV:0                 SUZDRŽAN:0 
 
Povjerenstvo za prijem djelatnika u radni odnos za 2021. godinu imenovano je u sljedećem sastavu: 
 
1.Cinzia Zubin-predsjednica 
2.Aljoša Ukotić-član 
3.Petra Burić-član 
 
  
Prelazi se na novu točku dnevnog reda. 
 
AD. 5) Imenovanje Povjerenstva za provedbu postupka dodjele koncesijskog odobrenja    
 
Predsjednica Upravnog vijeća uz ravnatelja, kao člana Povjerenstva za provedbu postupka dodjele 
koncesijskog odobrenja, za predsjednika predlaže g. Tomislava Hodaka i za trećeg člana predlaže gđu. 
Ninu Skoko. 
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
ZA:5                          PROTIV:0                       SUZDRŽAN:0 
 
Povjerenstvo za provedbu postupka dodjele koncesijskog odobrenja imenovano je u sljedećem 
sastavu: 
 
1.Tomislav Hodak-predsjednik 
2.Aljoša Ukotić-član 
3.Nina Skoko-član 
 
 



 
 
 
 
 

Predsjednica prelazi na novu točku dnevnog reda. 
 
AD.6) Imenovanje Povjerenstva za utvrđivanje materijalne odgovornosti 
 
Predsjednica UV predlaže da se uz ravnatelja kao člana Povjerenstva za utvrđivanje materijalne 
odgovornosti za predsjednika imenuje g. Ivo Lorencin, a za trećeg člana predlaže g. Tomislava Hodaka. 
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
ZA:5                    PROTIV: 0                            SUZDRŽAN:0 
 
Povjerenstvo za utvrđivanje materijalne odgovornosti imenovano je u sljedećem sastavu: 
 
1.Ivo Lorencin-predsjednik 
2.Aljoša Ukotić-član 
3.Tomislav Hodak-član 
 
Predsjednica Upravnog vijeća prelazi na 7. točku dnevnog reda. 
 
AD.7) Izvještaj o tijeku sezone 2021. 
 
Ravnatelj izvještava da se 2021. godine sa naplatom započelo 25.05.2021. Uspoređuje mjesec lipanj 
ove godine sa rekordnom 2019. gdje je u manjku od oko pola milijuna kuna, ali što se tiče srpnja i 
kolovoza, može se slobodno reći da ima slične ili čak bolje podatke. Broj posjetitelja koji su na  
područje došli automobilom, iznosi 95%  prometa od rekordne 2019. godine, što je iznad svih 
očekivanja. Što se tiče usporedbe s 2020.godinom, broj ulazaka odnosno prometa veći je za 48%.  
Ravnatelj ističe problematiku, a jedna od većih je regulacija otpada i nepridržavanje pravila ponašanja 
pojedinih posjetitelja. Dodaje da ima još i problematike u morskom dijelu od Portića, Kolumbarice… 
Kaže da je jedan od problema ove godine i ozljeđivanje. Predlaže i razmišlja o nekakvom punktu za 
pružanje pomoći, makar za srpanj i kolovoz.  
 
Prelazi se na novu točku dnevnog reda. 

 

AD.8)Prezentacija projekta Monte Kope 

 

Ravnatelj JU Kamenjak ističe kako je želja i stav djelatnika ići prema osnivaču i reći da ako Ustanova ide 
u nekom proaktivnom smjeru po pitanju zaštite prirode i cjelogodišnjeg rada djelatnika, Monte Kope 
su dobar razvoji projekt koji mora ostati unutar nas, a pogotovo ako ne bi išao u smjeru zaštite prirode. 
Dodaje kako sami neće sigurno moći realizirati projekt i planira kandidiranje na određenim projektima. 
Misli da će osnivač imati još neku viziju da bi u određenim objektima bila još neka udruga ili neke druge 
općinske službe. Ističe kako su kolegice dobro pripremile i prezentirale projekt i kako bi se svi postojeći 
objekti moli dovest u funkciju. Želi da se Kamenjak ne gleda samo kao ljetovalište, kupalište. Dodaje 
kako bi se tu mogla stvorit dodana vrijednost, koja bi funkcionirala u smjeru koji se želi postići, a to je 
edukacija, dolazak djece, povezanost sa sveučilištima. Želi stvorit jednu samoodrživu priču, i možda 
ponuditi poludnevno razgledavanje i dodatne sadržaje po uzoru na Projekt Učka, koji nam je najbliži. 
Ovaj projekt je otvoren već duže vrijeme, a sad želi dati osnivaču prijedlog sa željom da podrži projekt 
Monte Kope, da se izradi idejno rješenje i biti spreman za aplikaciju na fond, i izvući 70%-80%  sredstava. 

 



 
 
 
 
 

Predsjednica UV prelazi na točku razno. 

 

AD.9)Razno 
 
Predsjednica UV izvješćuje u vezi njihovog mandata da li je to 4 godine ili 1,50 godine i dodaje da to 
još nisu sigurni. Kaže da su dobili Odluku na mandat od 4 godine, ali smatra da je to mandat od 1,5 
godine s obzirom da nastavljaju mandat. To iznosi jer povlači pitanje da li se zasjeda 1. sjednicom UV 
ili 51. sjednicom UV. Govori ako su dobili mandat na 4 godine onda zasjedaju 1.sjednicom UV, 
međutim ako nastavljaju mandat na vrijeme od 1,5 godine, onda zasjedaju 51.sjednicom UV.  
Predlaže da se zapisnici vode u duljoj i skraćenoj verziji. Dulja verzija za interne potrebe ide u arhivu 
JUK, a skraćena verzija bit će dostupna široj javnosti putem weba. 
Jednoglasno se usvaja prijedlog da se  od ove sjednice UV piše dulji i kraći zapisnik sjednica UV. 
 
ZA:5            PROTIV:0              SUZDRŽAN:0 
 
Predsjednica UV je dužna informirati o reviziji poslovanja Općine i svih općinskih firmi pa tako i Javne 
ustanove Kamenjak.  
 
Predsjednica UV postavlja upit u svezi nove djelatnice Maje Pamić koja je s radom počela prekjučer? 
Na koliko dugo je zaposlena i iz kojih sredstava ide isplata  plaće i koji je njen posao? 
 
Ravnatelj odgovara kako je kolegica Maja Pamić krenula s radom 16.08.2021. Zaposlena je preko 
zadruge Granum Salis, na rok od jedne godine. 
Trošak plaće u cijelosti pokriva Ministarstvo, a obveza Ustanove je omogućiti uvjete i opremu za rad, 
te odlazak na teren. Ističe kako su troškovi minimalni.   
  
Predsjednica UV nadalje moli ravnatelja da kratko informira o aktivnim sudskim sporovima vezanim za 
Javnu ustanovu Kamenjak. 
 
Ravnatelj odgovara da je još uvije aktivan spor po kojem JUK potražuje iznos od 12.000,00 kn od 
tvrtke PLANET LILE. Što se tiče drugih sporova još uvijek je aktivan spor, vezan za raskid ugovora o 
radu. Ravnatelj odgovara da postoji spor s grupom građana za osnivanje nužnog prolaza.  
Ravnatelj potvrđuje da će o tome izvijestiti na sljedećim sjednicama. 
 
Gđa Zubin postavlja pitanje o pravilniku o sponzoriranju, te predlaže da se napravi pravilnik o dodjeli 

sredstava udrugama, ustanovama ,a isto tako da se donese i pravilnik o sponzoriranju.   

Ravnatelj iznosi situaciju vezanu za Udrugu Mutila koja je vezana za prezentaciju knjige Premanturski 

kaleidoskop iz 2017.god. U kojem su odnosu bili Udruga Mutila i JUK ne može reći, i ne zna da li je 

postojao kakav Ugovor ili Sporazum. Od kada je on ravnatelj nije dobio nikakav upit ili obavijest da 

neki računi nisu zatvoreni. Međutim, sredinom prošlog mjeseca  je došao račun za refundaciju po 

računima za troškove nastale za potrebe promocije knjige. Potvrđuje da se event desio, prezentacija 

knjige se desila. Pretpostavlja da je problem nastao iz razloga što tiskara nije uspjela na vrijeme izdati 

knjigu. Postavlja pitanje da li je legitimno potraživati nakon toliko vremena, jer postoji i nekakav rok 

zastare. Pita se zašto netko nije ranije reagirao?  

 

Ravnatelj dodaje da će se još jednom provjeriti. 



 
 
 
 
 

G. Lorencin moli, budući da je tema njegovog djelovanja tehnički sustavi, kompjuterski sustavi, da mu 

se omogući susret s gosp. Nebojšom Živićem iz tehničke službe kako bi ga upoznao o sustavu i pita 

ravnatelja za njegov stav o tome? 

Ravnatelj odgovara da mu je drago da je postavio to pitanje i da se u zadnje 2 godine uložilo u sustav 

nadzora ulaza i program. 

Rasprava završava. 

Predsjednica UV zatvara sjednicu u 18.10. 

 

 

 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                                                  Predsjednica Upravnog vijeća                                                       

Skoko Patricija                                                                                                  Burić Petra 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

SAŽETAK DONESENIH ODLUKA I NALOŽENIH RADNJI, S ROKOVIMA IZVRŠENJA 
 

- Odluka o suglasnosti plaćanja svih računa iz popisa, osim računa Poreti doo - usvojeno 
- Odluka o imenovanju zamjenika predsjednika Upravnog vijeća - usvojeno 
- Odluka o imenovanju Povjerenstva za prijem djelatnika u radni odnos za 2021. godinu  -

usvojeno 
- Odluka o imenovanju Povjerenstva za provedbu postupka dodjele koncesijskog odobrenja 

- usvojeno 
- Odluka o imenovanju Povjerenstva za utvrđivanje materijalne odgovornosti - usvojeno 
- Odluka da se zapisnici Upravnog vijeća vode u duljoj i skraćenoj verziji - usvojeno 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


